
 

 
 

   

   

               

 

     

      

                 

   

   
 

  

 
     

    
     

   

    
  

   
    

  

   
   

  

   
     
  

  
 

    

    
 

    
     

  

  

  
   

    
     

     

 
 

    

 

      
     

 

 

 

   
    

 

 

 







 

   

 

 

 

 







 


 

通知於非預先核准場所進行工業照相  / 使用非醫療輻照儀器  
Notification for Industrial Radiography / Use of Non-Medical Irradiating Apparatus at Ad Hoc Work Sites

請 Please (1) 填上所有項目(用打印機或繕寫)。F ill out ALL entries (TYPE or PRINT) unless otherwise specified. 

(2) ( 工 業 照 相 適 用 ) 附上有關輻射安全措施的文件，如工地詳圖、工作計劃書等。 

(For industrial radiography work only) Attach supporting documents (site map, work plan etc) to illustrate the radiation safety measures to 

be taken. 

(3) 於有關工程/使用非醫療輻照儀器預算開展日期最少三個工作天前以傳真遞交輻射管理局(號碼2834 1224)。如輻射管理局沒

有提出反對，則有關工程可如期進行。Fax notification to Radiation Board (Fax No. 2834 1224) at least three working days before the 

proposed date of site radiographic work/use of non-medical irradiating apparatus. The licensee may proceed with the work if no objection is 

received from the Radiation Board. 

注意 Note 此表格不適用於申請展覽/示範工業輻照儀器，該等申請須以書面向輻射管理局提交。This form is not for application for using 

industrial irradiating apparatus for exhibition/demonstration purpose. For such purpose, please apply to the Radiation Board in writing. 

A. 申請人資料 Details of applicant 

持牌人  Licensee 
公司名稱   Name of Business (as it appears on the licence) 


牌照號碼   Licence No.      搬運許可證號碼 (放射性物質適用) Removal Permit No. (Radioactive substance only)


聯絡  Contact 
電話  Tel 傳真  Fax 傳呼/手機號碼   Pager/Mobile No. 

B. 有關輻照場所資料 Details of site radiographic work / site using non-medical irradiating apparatus

工地地址  Address of site

所用輻照器具 * *放射性物質 (請提供物質及活度資料) 

(請選項) 
Radiation device(s)  

*Radioactive Substance (Please specify the radionuclide & activity) 

to be used * 
(Tick as appropriate  ) *輻照儀器 (請提供資料:如模型編號， kVp 及 mA，便携式ｘ光機等 ) 

*Irradiating Apparatus (specify the make, model, kVp and mA, portable 
x-ray etc.)

使用日期及時間   Date & Time of Work 

工程僱用人  Client 
公司名稱   Name of Business 聯絡人  Contact persons 

聯絡  Contact 
電話  Tel 傳真  Fax 傳呼/手機號碼   Pager/Mobile No. 

C. 輻照工作督導 (工業照相適用  ) Supervision of site radiographic work ( for Industrial Radiography only )

督導人   Supervising person
姓名   Name 牌照號碼   Licence No. (if any) 

聯絡  Contact 
電話  Tel 傳真  Fax 傳呼/手機號碼   Pager/Mobile No. 

D. 聲明 Declaration
我謹此聲明，以上資料全屬準確無誤，我不會在輻射管理局反對下使用以上輻照儀器進行任何輻照工作，亦明白任何輻照工作須符

合香港法例303章輻射條例和有關的牌照條件。 
I declare that the above information is accurate and correct.  I shall not perform the requested radiation work using irradiating apparatus upon 
receipt of an objection, in writing or otherwise, from the Radiation Board.  I understand that all radiation work to be carried out on site shall be in 
compliance with the Radiation Ordinance (Cap 303), Laws of Hong Kong, and the conditions of the above specified licences. 

核准代表 
Authorized person 


簽名   Signature 傳真日期/時間   Fax date/time 


姓名   Name
姓 Surname 名 Given Name 公司印鑑   Company chop (if applicable) 

For Official Use Only Subject officer
 

Date received : Action taken :
 

Industrial Radiography/Use of X-ray equipment at Ad Hoc Work Site (rev. 10/2012) 
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